
8601 探针保湿液是什么？  

 

问题：我们的客户在探头  8601 末端需要液体，我们可以注入什么液体？  

 

回复：我们的标准配方是  1:1 比例的 4M KCL+pH4 保湿液。  但是，如

果您无法混合配方，您可以寻找其它使用 3M KCl 保湿液的商业  pH 探

针。或者使用  pH 4 或  pH7 校准保湿液保持探头湿润。   

欢迎通过以下链接参考有关  pH 探针存储和补充的更多信息：  

https://www.coleparmer.com/tech-article/ph-electrode-care 

 

 

Question:  

Our customer needs liquid at the end of the probe 8601 what liquid can we infuse? 

 

Reply:  

Our standard formula is 4M KCL+pH4 buffer in 1:1 ratio. But if you could not mix 

formulae by your side, you could try to find other commercial pH probe storage solution 

with 3M KCl. Or use the pH 4 or pH7 calibration buffer to keep the probe wet. Welcome 

to refer more information about the pH probe storage & refill from the following linkage, 

https://www.coleparmer.com/tech-article/ph-electrode-care 


